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Zápisnica 

                                                                zo šiesteho   zasadnutia  obecného zastupiteľstva v Zbehoch zo 

dňa  15.novembra  2021  ( v pondelok )  o  17,00  hod. v Kultúrnom dome  Zbehy.  

P r o g r a m : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Odovzdanie Ceny Obce  Zbehy  p. Budinskej  

5. Správa starostu obce 

6. Správa o výchovno – vzdelávacom procese ZŠ Zbehy  

7. Návrh Dodatku č.1 k VZN č.2/2020 O výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu ZŠ Zbehy 

8. Žiadosť o dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ Zbehy  

9. Správa hlavnej kontrolórky :  a) o čerpaní rozpočtu za január – september 2021,  b) o stave a vývoji dlhu obce v ŠFRB  

10. Komunitný  plán sociálnych služieb 2021 – 2030, Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Zbehy 

za rok 2020  

11.  Komunitné centrum Zbehy – spolufinancovanie 

12.  Kultúrny dom Zbehy  - spolufinancovanie 

13. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Železnice SR- chodník NRK) 

14. Predaj  obecných pozemkov, na ktorý sa sťahuje prípad hodný osobitného zreteľa: 

   a) Ing. Jakub Fuska a Mgr. Radka Fusková 

   b) Michal Varga 

   c) Ing. Tomáš Jirásko 

   d) Marek Podhradský 

   e) Hasim  Hamza 

   f) Michal Sýkora s manželkou  

   g) Pavel Sýkora s manželkou 

   h) Miriam Traljič                  

15. Žiadosť o kúpu obecného pozemku k.ú. Zbehy - Marián Habay s manželkou  

16. Žiadosť o kúpu obecného pozemku k.ú. Zbehy – Mgr. Katarína Senecká 

17. Žiadosť o zámenu pozemku Farnosť Lukáčovce 

18. Návrh VZN č.4/2021 o podmienkach držania zvierat  a ich chovu na území obce Zbehy  

19. Schválenie ceny vody na rok 2022 stanovenej Úradom pre reguláciu sieťových odvetví Bratislava 

20. Prerokovanie prijatých žiadostí  na  Doplnok  Územného  plánu obce  Zbehy   

21. Diskusia  

22. Záver 

1.Otvorenie zasadnutia uskutočnil starosta obce. 
2. Obecné zastupiteľstvo v Zbehoch (ďalej OZ ) – podľa § 12 ods. 5 Zákona o obecnom zriadení 

   Schvaľuje: Návrhovú komisiu: Vieroslava Fusková, Michal Gudába 

Hlasovanie: za: 9  ( I. Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
    proti:  0 

           zdržal sa:  0 

  Za  overovateľov zápisnice navrhujem :  Alena Držíková,  Mário Petrík 

  Konštatujem, že: na rokovaní OZ je prítomných   9    /  9    poslancov, OZ je uznášania schopné. 

  Zapisovateľ: Gabriela Billová 

 

3.OZ schvaľuje   Program rokovania obecného zastupiteľstva 

Ing. Macho – nedostali sme podkladové materiály k bodu 11 a 12, potom ako máme hlasovať keď k bodom nemáme nič 

Starosta – tomu sa budeme venovať priamo pri konkrétnych bodoch 

 Hlasovanie : za :  7 ( I.Hallo,  A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  

                   proti :   0 

             zdržal sa :    2 (Ing. Macho, Ing. Habiňák  )      



4. Odovzdanie „Ceny Obce  Zbehy“  a finančný dar v hodnote 200,- €  p. Budinskej . 

Som rád, že túto cenu môžem p. Budinskej odovzdať za celoživotný prínos pre našu obec. Ako študentka hrala v miestnom 

ochotníckom divadle, 26 rokov stála pri kolískach novorodencov a pri sobášoch mladomanželov ako predsedníčka Zboru pre 

občianske záležitosti, 5 rokov bola predsedníčka miestneho Červeného kríža, je zakladateľkou Jednoty dôchodcov v Zbehoch, 

ktorej činnosť trvá nepretržite 27 rokov, pôsobí v speváckej skupine Zbežanka, v tanečnej skupine Coutry sen, je členkou Spolku 

záhradkárov, podieľa sa na kúltúrno- spoločenských akciách konaných v obci . 

Hlasovanie : za :  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :  0 

         zdržal sa :  0 

 

5. Správu starostu obce  

- Oprava železničného podjazdu – v spolupráci so ŽSR, Adam stav Zbehy a Cesty s.r.o.. Zafľakovala sa aj cesta smerom 

k železničnej stanici. Prebehli práce na zamedzení prístupu na bývalú motokrosovú dráhu ako bolo určené Štátnym stavebným 

dohľadom. 

- na prenajatých železničných pozemkoch, kde bola motokrosová dráha – vznikol nový zberný dvor na stavebný odpad, ktorý 

slúži pre právnické osoby 

- rekonštrukcia pamätníka SNP – dostali sme na to dotáciu, ešte prebehnú práce v okolí v rámci projektu na budovanie prvkov  

zelenej infraštruktúry – čakáme na schválenie odborných hodnotiteľov 

- odstránenie stĺpov smerom do Čakajoviec,  osadilo sa nové zrkadlo smerom na Čakajovce – vyhrievané, väčšie 

- prebehlo odstránenie domu za MŠ v Andači, vyvezenie odpadu a  vyčistenie pozemku . 

- dopravné značenie na dopravnom ihrisku v MŠ + osadenie preliezok, piknikové stoly  

-  rekonštrukcia odvodňovacieho kanála v Andači pri kultúrnom dome. Terén bol prevýšený ako je cesta, preto voda neodtekala. 

 Doasfaltovala sa cesta pri kanále, čím sa rozšíril úsek a bude sa dať dobre vyviesť odpad z cintorína. 

-Rekonštrukcia sociálnych zariadení v zdravotnom stredisku v rámci možného budúceho využívania. Odpad z toaliet  je 

umiestnený pod stavbou, čo je komplikované.  

- na obecnom úrade máme novú pracovníčku, ktorá bude zastupovať  počas materskej dovolenky. 

Hlasovanie : za :  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :  0 

         zdržal sa :  0 

 

6.  Správu o výchovno – vzdelávacom procese ZŠ Zbehy 

Slovo dostala pani riaditeľka ZŠ Mgr. Jana Krajčírová. Správa je za predchádzajúci školský rok. (Tvorí prílohu zápisnice.) 

Hallo – na geografiu, informatiku  a chémiu nemáme učiteľov? A aká je situácia ohľadom COVIDu. 

Mgr. Krajčírová – malá škola má problém získať kvalifikovaného učiteľa , nedokážeme mu naplniť úväzok. Je jedna možnosť, 

keby sme v spolupráci s okolitými školami mali jedného takéhoto učiteľa, ktorý by však musel s touto alternatívou súhlasiť, ale je 

to obtiažne kvôli cestovaniu. Ohľadom Covidu sme si  prešli  postupnými karanténami po triedach, ktoré sú týždenné. Je 

zabezpečené dištančné vzdelávanie detí. Škola distribuovala rodičom samotesty pre deti. 

Hlasovanie : za : 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :  0  

         zdržal sa : 0 

 

7. Dodatku č.1 k VZN č.2/2020 

Starosta -v materiáloch ste dostali návrh dodatku a taktiež aj dôvodovú správu, prečo by sme mali zvýšiť tento poplatok. Na 

začiatku volebného obdobia sme túto družinu rekonštruovali,  inventár by sa mohol obnovovať, okolité dediny sú na tom istom.  

Prenechám slovo pani riaditeľke, ktorá najlepšie vysvetlí prečo je potrebné upraviť poplatok za školský klub.  

Mgr. Krajčírová – máme veľký záujem detí o návštevu školského klubu,  chceme ponúknuť pre deti v školskom klube kvalitnú 

službu a kvalitnú činnosť v popoludňajšom čase. Mojím cieľom je podporovať aktivity vo vonkajších priestoroch školy, zvýšiť 

kreativitu a šport u detí. Z tých 3,- € sme mali problém už len platiť vychovávateľky v klube. Rodičia platia ešte 1,- € mesačne na 

pomôcky. Tým, že by sa poplatok zvýšil, nemuseli by sme vyberať 1,- € na pomôcky, ale  poplatok by pokryl všetko.  

Ing. Macho – ja mám úplne inú variantu. Navrhujem ponechať príspevok ako bol na dieťa a navrhujem do rozpočtu obce pridať 

položku pre školský klub vo výške  5000,- eur . Máte problém dotiahnuť deti do školy a školského klubu. Hľadajme riešenie, 

ktoré nezaťaží rodiča, ale bude to na ťarchu obce. Vyčleňme v rozpočte na to peniaze. 

Starosta – je to jedna z možností, ale už teraz bude navýšenie rozpočtu pre ZŠ vysoký z dôvodu zvýšenia poplatku energií. Preto 

asi aj okolité školy navyšovali poplatky na školský klub. 

Držíková – je to vyše 200% nárast, čo na to hovoria rodičia? 

Mgr. Krajčírová – je to len návrh, zatiaľ to nebolo predložené, spomenuli sme o tom na Rade školy, že doterajší poplatok 

nepostačuje na pokrytie činnosti školského klubu. 

Hl. kontrolórka – v našej obci absentuje  prijaté  VZN  na mzdy a prevádzku školského klubu, MŠ a školskej jedálne, aby sme 

presne vedeli, že koľko financií na čo je potrebných.  Pripraviť a prijať VZN bude možné až keď bude schválený štátny rozpočet, 

ak my budeme vedieť výšku podielových daní a priemerný prepočítaný počet žiakov ( ktorý sa počíta od počtu žiakov v MŠ, 



klube a jedálni a normatívy stanovené nariadením vlády ), až vtedy môžeme  prijať VZN a vtedy škola bude vedieť do rozpočtu 

obce konkretizovať financie pre tieto komodity ( MŠ, klub, jedáleň). 

Ing. Habiňák – do rozpočtu to však  môžeme dať a potom dofinancovať 

Hallo – navrhnutých  10,- € na dieťa je veľa. Ponechajme ako to je  3,- € na dieťa navštevujúce školský klub.  

Mgr. Krajčírová – pre mňa to bude tiež lepšie , keď budem môcť pri zápise žiaka povedať, že máme telocvičňu, multifunkčné 

ihrisko, techniku , školský klub -kde máme malý poplatok. Proste že platíte málo a dostávate viac. Budeme sa môcť dobre predať 

a získať žiakov. 

Ing. Macho – máme dobré vybavenie školy – telocvičňa, ihrisko -  len treba ich aj efektívne využívať.  

Mgr. Krajčírová – v tejto Covidovej situácii máme obmedzenia, telocvičňa je zatvorená, deti radšej športujú vonku, ale ja som 

 za šport a určite ho budem  podporovať 

Starosta – som rád, že budeme mať takéto VZN , aby sme nemuseli stanovovať nejakú výšku pre rodičov, ale budeme to mať 

automaticky prepočítané v rozpočte, bude to jednoduchšia cesta 

OZ prerokovalo Návrh  Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému  nariadeniu č.2/2020  O výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu ZŠ Zbehy a konštatuje  prijatie  Dodatku č.1  k Všeobecne záväznému  nariadeniu č.2/2020  

O výške príspevku na čiastočnú úhradu  nákladov na činnosť školského klubu ZŠ Zbehy 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania minimálne 3/5 väčšiny prítomných poslancov.  

Hlasovanie : za :   0 

                   proti :  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
             zdržal sa :  0 

 

8. Žiadosť o dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ Zbehy 

Rozpočtové vlastné príjmy za rok 2021 : 23000,- €,  Reálne príjmy + očakávané : 15000,- €, 

Rozdiel vo výpadku príjmov  8000,- €.  Keďže ide o originálne kompetencie, tak za to zodpovedáme my ako zriaďovateľ a tieto 

peniaze pôjdu v nasledujúcich mesiacoch na výplaty zamestnancov družiny, školskej jedálne.  

Znížila sa réžia kvôli Covidu.  Voľakedy sa varilo oveľa viac obedov.  

Mgr. Krajčírová – mojím cieľom je nabádať o väčší nábor stravníkov ako je , strava je kvalitná, pani kuchárky sú kreatívne, 

priestory máme pekné .  Je potrebné šíriť osvetu rodičom  prečo je teplá  strava pre dieťa dôležitá a treba zvýšiť stravovacie 

návyky detí - spoločné stravovanie so spolužiakmi. 

Hlasovanie : za : 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :   0 

         zdržal sa :  0 

 

9 . a) Informatívnu správu hlavnej kontrolórky o plnení a čerpaní rozpočtu za obdobie január – september  2021 

- Tvorí prílohu zápisnice 

Hlasovanie : za :  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                  proti : 0   

           zdržal sa : 0  

 

b) Informácia hlavnej kontrolórky obce v zmysle zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy podľa 

§ 17 ods.15 o stave a vývoji dlhu obce. 

Dlh obce v ŠFRB je k 30.9.2021 vo výške 351 724,66  €,   ktorý splácame od 1.1.2011, s termínom splatnosti rok 2041. 

 Dlh obce evidovaný vo forme  Návratnej bezúročnej výpomoci obciam a VÚC na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb v roku 2020 poskytovaného Vládou SR prostredníctvom Ministerstva financií SR v maximálnej poskytovanej 

výške 39. 245 €, ktorý začneme splácať v roku 2024. 

Hlasovanie : za : 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)   
                 proti :   0 

         zdržal sa : 0  

 

10. Komunitný  plán sociálnych služieb 2021 – 2030. 

Niečo sme začali riešiť na minulom OZ. Máte k dispozícii znenie spomínaného Komunitného plánu na roky 2021 – 2030. 

V súvislosti so zákonom sa v ňom upravili niektoré údaje . Je v ňom všetko spomenuté od terénnej opatrovateľskej služby , cez 

sociálne služby, zariadenia až po stravovanie , bytovej výstavby, nezamestnaných .... 

Ing. Macho – prijatie  Komunitného  plánu je súčasťou  pri predkladaní  žiadosti o finančné príspevky 

Týmto sa ruší Komunitný plán sociálnych služieb na roky 2019 – 2023 schválený obecným zastupiteľstvom dňa 20.3.2019 . 

Hlasovanie: za:  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :  0 

           zdržal sa:  0 

 



Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Zbehy za rok 2020. 

Ing. Habiňák – príspevok 0,33 € za stravu dôchodcom je v dnešnej dobe málo, neuvažujeme o zvýšení aspoň na 0,50 – 0,60 €. 

Starosta – predložte návrh a zapracujeme to do programu najbližšieho zastupiteľstva, schválime uznesením  

Hallo – teraz máme len správu o plnení a na budúcom zasadnutí budeme navrhovať a schvaľovať konkrétnu výšku príspevku na 

stravu dôchodcom   

Hlasovanie: za:  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :  0 

           zdržal sa:  0 

 

11.   Komunitné centrum Zbehy – spolufinancovanie . 

V priebehu minulého roka sme  odsúhlasili na OZ, že pôjdeme do projektu realizovania komunitného centra, prestavbou – 

rekonštrukciou haly na ihrisku, mali sme k tomu pracovné stretnutie kde sa prezentoval celý návrh , bola spracovaná štúdia, bolo 

odôvodnené prečo ideme do rekonštrukcie a nie do výstavby, s tým sa dopracoval projekt a vypracoval  rozpočet, do dnešného 

dňa sme mali pripravený projekt a čakali sme na  výzvy. Je o to vyššia šanca, že sa jedná o udržateľný mestský rozvoj. 

Aktualizovali sa ceny. Náklady na vybavenie komunitného centra – stoly, stoličky, vybavenie kancelárií, všetko je zapracované 

v konečnej sume.  Teraz by sme mali schváliť spolufinancovanie, ktoré je vyčíslené vo výške 86 793,- EUR,  aby sme mohli 

podať žiadosť na tento projekt. 

Ing. Macho – k tomuto bodu nemáme žiadne podklady. Nevieme z akej to je výzvy,  pre akú cieľovú skupinu je určená a aké sú 

podmienky výzvy, doba udržateľnosti. Podľa tohto neviem o čo ide. Táto výzva má 37 strán a rôzne cieľové skupiny, v rôznych 

variantoch. 

Starosta – keď sme do tohto projektu išli, hovorili sme o akú výzvu pôjde , hlasovali sme. A teraz keď výzva vyšla, všetko je 

pripravené – projekt za 25 tisíc,  tak sa budeme dohadovať či ho vôbec podáme? 

Ing. Macho – áno, potrebujem presne vedieť aké sú podmienky výzvy, aká je cieľová skupina. Je to neseriózne nás postaviť pred 

takúto vec. Na preštudovanie  37 stranovej výzvy je potrebný dlhší čas. 

Starosta – si predsedom komisie , ktorá sa má týmto zaoberať a teraz keď už môžeme podať projekt tak ... 

Ing. Macho – tvojou povinnosťou je nám dodať materiál, nemáme tu presne napísané, aká je to výzva 

Hallo – keď má výzva 37 strán neviem na čo teraz narážaš. Keď budem vedieť aká je to cieľová skupina tak čo sa tým zmení. 

Máme sa niečoho obávať, že nesplníme, alebo čo.  

Starosta – bola pracovná skupina, ktorej ste sa mohli zúčastniť. O všetkom sme tam boli informovaní. Projekt musíme podať do 

určitého dátumu, nemôžeme sa tu doťahovať a prekladať na ďalšie zastupiteľstvo. Ide nám hlavne o zrekonštruovanie budovy 

haly. Máme šancu získať financie. Na pracovnej skupine sme všetko prebrali, podmienka udržateľnosti je, že máme prevádzkovať 

to komunitné centrum, kde budeme mať troch pracovníkov, ktorí budú hradení z dotácií. 

Ing. Macho – aký pracovníci, pre akú cieľovú skupinu, to všetko by v tej konkrétnej výzve malo byť, ale neviem, ktorá výzva to je 

Hallo – jedno komunitné centrum sme neschválili 

Starosta – ale toto s tým nemá nič spoločné, to malo byť pre margenalizovanú skupinu, toto je pre všetkých  

doc. PhDr. Rác PhD. – ale veď toto je už schválená vec dlhé obdobie a ide o komunitné centrum pre všetkých občanov obce – 

sociálna skupina.  

Ing. Macho – 37 strán a rôzne varianty od a) po f) v nadväznosti na merateľné ukazovatele 

doc. PhDr. Rác PhD.– merateľné ukazovatele v nadväznosti  kde – v akej lokalite sa komunitné centrum nachádza. A keďže to nie 

je v rómskej osade, tak nemáme dôvod na merateľné ukazovatele. Komunitné centrum vzniká v obci pre všetkých obyvateľov. 

Toto nie je pre margenalizované komunity.  

Starosta – toto je úplne iná výzva. Teraz tu riešime spochybňovanie dva roky pripravovaného projektu. Mal si mi zavolať, všetko 

by som ti poslal a nemuseli sme sa tu takto doťahovať. 

Ing. Macho – tu ide o zahmlievanie z tvojej strany. Mal si predložiť materiály, číslo výzvy , ktoré by som si preštudoval a mohli 

sme sa baviť inak. 

doc. PhDr. Rác PhD.- k ničomu to nevedie. Chodili sme na pracovné stretnutia a komisie, mali sme odbornú prezentáciu , 

hlasovalo sa o tom, diskutovalo, výzva bola vždy rovnaká, len až teraz vyšla . Znenie vidíte. Komunitné centrum je služba pre 

občana, tak to nemôže byť služba pre niekoho iného, z inej obce. V Komunitných centrách na Slovensku väčšinou pracujú 

nerómovia, majú na to vzdelanie, musíte vykazovať akú a komu podporu poskytujete v komunitnom centre a tu môžete občanovi 

len tej konkrétnej obce.  

Ing. Macho – komunitné centrá sa budujú z viacerých výziev  a každá tá výzva má špecifické podmienky – merateľné 

ukazovatele, špecifickú cieľovú skupinu. Komunitné centrum bude fungovať prvých 5 rokov na základe tej výzvy. 

doc. PhDr. Rác PhD – áno - zdrojov financovania. A keďže toto nie je z úradu splnomocnenca vlády pre rómske komunity, tak 

nepotrebuješ mať napr. 30% klientely rómskej. 

Ing. Habiňák – pred dvomi rokmi nebola výzva, bol len plán čo by malo výjsť a tomu sa prispôsobovala  budova. Ale teraz výzva 

dostala svoje presné znenie čo v nej musí byť. 

Starosta – bola výzva a toto je ďalšie kolo, do ktorého sme sa chceli zapojiť 

Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt s názvom  „Komunitné centrum Zbehy– zmena účelu 

využitia stavby “ 

- predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Komunitné centrum Zbehy– zmena účelu využitia stavby“ realizovaného v 

rámci výzvy č. IROP- PO2- SC211-2021-78 na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na podporu poskytovania 

nových a existujúcich sociálnych služieb, zariadení starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa a sociálnoprávnej ochrany 

detí a sociálnej kurately v zariadeniach na komunitnej úrovni, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a 

platným programom rozvoja obce; 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  



- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených 

výdavkov projektu a poskytnutého NFP vo výške minimálne 5% v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, tzn. 86 793,- EUR;  

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

 Hlasovanie : za :  6 ( I.Hallo, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,   M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  

                    proti : 0 

           zdržal sa : 3  ( Ing. Habiňák, Ing. Macho, Držíková) 

 

12. Kultúrny dom Zbehy – spolufinancovanie .  

Starosta – minimálna výška príspevku je 50 tisíc, ide hlavne o vybavenie kultúrneho domu, ktoré musí nadväzovať na zlepšenie 

podmienok pri kultúrnych akciách , zvýšenia bezpečnosti z hľadiska korony, nejaké UV žiariče, dezinfekcia, merače teploty 

a pod. My by sme chceli tieto prostriedky využiť na výmenu inventáru v našom KD, zabezpečenie rekuperácie vzduchu a čistenie 

vzduchu, zakúpenie merača, dávkovače. Nemáme však veľkú šancu, že by sme tento príspevok dostali, nakoľko sa posudzuje 

podľa počtu kultúrnych inštitúcií a už v Nitre je cca 20-30  inštitúcií a každá podá svoj projekt, tak je šanca malá že z uvoľnených 

15 miliónov niečo dostaneme. Ale pokúsiť sa chceme. 

Ing. Macho – k tomuto bodu  sme tiež nič nedostali.  

Ing. Habiňák – podávali sme výzvu na obnovu kultúrneho domu a potom, ak by sme uspeli v tomto projekte, nebudú sa musieť 

niektoré veci povyhadzovať? 

Starosta – nie, ide to v súlade s tou výzvou, keďže by sme mohli dostať rekupeláciu a už by sme ju tu mali nainštalovanú, čo je 

neoprávnený výdavok, tak si neuplatníme na ňu dotáciu a iné čo sa dá z toho tepelnoizolačného hľadiska riešiť sa nedá dať do 

tejto výzvy. Vybavenie  interiéru v tej predchádzajúcej výzve nie je. 

Ing. Habiňák – malo by sa postupne, najskôr prerobiť kultúrny dom a potom vybavenie. 

Hallo – lenže kultúrny dom prerobíme cca za 3 roky a  za 3 roky už možno covid nebude a nebude takáto výzva 

Starosta – projekt je na podporu kultúrnych inštitúcií, nakoľko v minulom roku bol výpadok, my sme predkladali štatistiku, ktorú 

odovzdávame za kultúru , niektoré obce tieto výkazy nepodávajú , takže môžeme sa uchádzať, aj keď  15 miliónov na celé 

Slovensko je málo 

Ing. Habiňák – vypracovanie projektu bude koľko stáť? 

Starosta – cca 800,- € .  

Predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu s názvom: 

                           „Obnova KD Zbehy s prihliadnutím na COVID opatrenia“ 

realizovaného v rámci výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky 

ako Riadiaci orgán pre Integrovaný regionálny operačný program   s názvom  

Prioritná os  7. REACT-EÚ 

Investičná priorita  7.1 - Podpora nápravy dôsledkov krízy v kontexte pandémie COVID-19 a príprava zelenej, 

digitálnej a odolnej obnovy hospodárstva 

Špecifický cieľ  7.7: Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii 
 

S kódom výzvy    IROP-PO7-SC77-2021-75 

 - predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu „Obnova KD Zbehy s prihliadnutím na COVID opatrenia“ realizovaného v 

rámci výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Zbehy a platným programom 

rozvoja obce Zbehy;  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 2 800,00 €, tj. 5%, rozdielu 

celkových oprávnených výdavkov projektu 56 000 € a poskytnutého NFP 53 200,00 € v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci; 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Zbehy 

  Hlasovanie : za : 7 ( I.Hallo, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  

                    proti :  0 

           zdržal sa :  2 ( Ing. Habiňák, Ing. Macho)  

 

13. Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena s vlastníkom SR správca majetku štátu Železnice Slovenskej 

republiky, Bratislava.  

Jedná sa o 74 m2 vo vlastníctve ŽSR , cena 3,- €/m2 , jednorázová platba za vecné bremeno.  

Ide o chodník od železničného priecestia pri škole sme  po obchod COOP Jednota po pravej strane. Dnes sa začali výkopové práce 

na chodníku. 

Hlasovanie : za :  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :   0 

         zdržal sa :  0 

 

14.Jednotkovú  hodnotu  pozemkov  uvedenú vo výške 21,66 eur /1m2  určenú znaleckým posudkom č. 42/2021 vypracovaným 

znalcom Ing. Ľubošom Fuskom  dňa 3.4.2021, za ktorú  ide obec predávať nehnuteľný majetok obce Zbehy, na ktorý sa sťahuje 

prípad hodný osobitného zreteľa   novovytvorené pozemky v lokalite č. 1 (oddelené z pôvodného pozemku parc.č. 132/1 v k.ú. 

Zbehy ) zamerané geometrickým plánom  č.51/2021 zo dňa 27.5.2021 GEO NITRA s.r.o. Ing. Marekom Blaškom, schváleným 



Okresným úradom Nitra, katastrálny odbor dňa 7.7.2021 č. G1-1125/2021 . 
  Kupujúci hradia aj  náklady za vypracovanie znaleckého posudku prepočítané podľa veľkosti kupujúceho pozemku  
vo výške 0,12 €/1m2 a náklady za vypracovanie geometrického plánu prepočítané podľa veľkosti kupujúceho  pozemku  

vo výške  0,43 €/ 1m2.   

  Hlasovanie : za :  9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc.PhDr. I.Rác, PhD.)  
                    proti :  0 

           zdržal sa :  0 

 
14 a) OZ schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Ing. Jakuba Fusku  PhD., bytom Žirany 541 , v podiele 1/2  k celku  a  

Mgr. Radke Fuskovej , bytom Zbehy 165, v podiele  1 /2 k celku a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/10 ostatná  plocha o výmere 228m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.12 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, 

o celkovej výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena za  nehnuteľnosť ( 21,66 € x 228m2 )  je vo výške  4.938,48 € (slovom štyritisícdeväťstotridsaťosem eur 

štyridsaťosem centov) a  náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 125,40 € 

( slovom stodvadsaťpäť eur štyridsať centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza ako jediný možný vstup na  pozemok k rodinnému domu  

a pre obec je nevyužiteľný.  

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti budú znášať žiadatelia – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

14 b)  OZ  schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Michala Vargu , bytom Zbehy č.380 , v podiele 1/1 k celku a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/9 záhrada  o výmere 271m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.1 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, o celkovej 

výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy, ako diel č.3 z parcely reg.“E“ parc.č. 2167 ostatná plocha 

o celkovej výmere 87m2 a diel č.11 z parcely reg.“E“ parc.č. 132/1 trvale trávnatý porast o celkovej výmere 302m2 vedených 

v LV č.2514 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena za  nehnuteľnosť  ( 21,66 € x 271m2 ) je vo výške  5.869,86 €  (slovom päťtisícosemstošesťdesiatdeväť eur 

osemdesiatšesť centov)  a  náklady spojené s vypracovaním  znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 149,05 € 

(slovom stoštyridsaťdeväť eur päť centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 380 a je dlhodobo užívaný vlastníkmi rodinného domu.  

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti bude znášať žiadateľ – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku  a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

14 c) OZ   schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Ing. Tomáša Jirásku , bytom Nitra, Bazovského 415/4 , v podiele 1/1 

k celku a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/7 záhrada  o výmere 325m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.9 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, o celkovej 

výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy, ako diel č.4 z parcely reg.“E“ parc.č. 2167 ostatná plocha 

o celkovej výmere 87m2 a diel č.2 z parcely reg.“E“ parc.č. 132/1 trvale trávnatý porast o celkovej výmere 302m2 vedených v LV 

č.2514 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena  za nehnuteľnosť  ( 21,66 € x 325m2)  je vo výške  7.039,50 €  (slovom sedemtisíctridsaťdeväť eur  päťdesiat 

centov) a  náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 178,75 € (slovom 

stosedemdesiatosem eur sedemdesiatpäť centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 381.  

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti bude znášať žiadateľ – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 



14 d) OZ   schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Marekovi Podhradskému , bytom Zbehy 385 , v podiele 1/1 k celku a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/4  záhrada  o výmere 37m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.6 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, o celkovej 

výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena  za nehnuteľnosť ( 21,66 € x 37m2)  je vo výške  801,42 € (slovom osemstojedna eur štyridsaťdva centov) a  

náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 20,35 € (slovom dvadsať eur 

tridsaťpäť centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 385, je dlhodobo užívaný vlastníkom rodinného domu.  

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti bude znášať žiadateľ – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

14 e) OZ   schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Hasima Hamzu , bytom Zbehy 157 , v podiele 1/1 k celku a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/3  záhrada  o výmere 115m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.5 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, o celkovej 

výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena  za nehnuteľnosť  ( 21,66 € x 115m2 ) je vo výške  2.490,90 €  (slovom dvetisícštyristodeväťdesiat eur 

deväťdesiat centov) a  náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 63,25 € 

( slovom šesťdesiattri eur dvadsaťpäť centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 157., je dlhodobo užívaný vlastníkom rodinného domu. 

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti bude znášať žiadateľ – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

14 f) OZ   schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Michalovi Sýkorovi s manželkou Luciou Sýkorovou  rod. Šaturová , 

bytom  

Zbehy 861, v podiele 1/1 k celku v režime BMS a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/5 záhrada  o výmere 179m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.7 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, o celkovej 

výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena  za nehnuteľnosť  ( 21,66 € x 179m2) je vo výške  3.877,14 € (slovom tritisícosemstosedemdesiatsedem eur 

štrnásť centov)  a  náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške  98,45 €(slovom 

deväťdesiatosem eur štyridsaťpäť centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 861, je dlhodobo užívaný vlastníkmi rodinného domu.  

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti budú znášať žiadatelia – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

14 g) OZ   schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Pavlovi Sýkorovi s manželkou Evou Sýkorovou rod. Kyjanicová ,bytom 

Zbehy 162  v podiele 1/1 k celku v režime BMS a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/6 záhrada  o výmere 150m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.8 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, o celkovej 

výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena  za nehnuteľnosť  ( 21,66 € x 150m2) je vo výške  3.249,-  €  (slovom tristisícdvestoštyridsaťdeväť eur) a  

náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 82,50 € (slovom osemdesiatdva eur 

päťdesiat centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 162, je dlhodobo užívaný vlastníkmi rodinného domu.  

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti budú znášať žiadatelia – kupujúci. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 



Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc.  PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

14 h) OZ   schvaľuje podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predaj  

pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy do vlastníctva Miriam Traljič, bytom Zbehy 163 , v podiele 1/1 k celku a to:  

novovytvorenú   parcelu  k.ú. Zbehy  reg.“C“ parc.č. 132/8  záhrada  o výmere 321m2,                                                                         

ktorá vznikla geometrickým plánom č.51/2021 odčlenením ako diel č.10 z parcely reg.“C“ parc.č. 132/1 ostatná plocha, 

o celkovej výmere 1499 m2 zapísanej  v  LV č. 277 vo vlastníctve Obce Zbehy. 

Kúpnopredajná cena  za nehnuteľnosť ( 21,66 € x 321m2 ) je vo výške   6.952,86 €  (slovom šesťtisícdeväťstopäťdesiatdva eur 

osemdesiatšesť centov) a  náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku a geometrického plánu suma vo výške 176,55 € 

(slovom stosedemdesiatšesť eur päťdesiatpäť centov). 

Osobitný zreteľ pri tomto predaji obecného  pozemku je, že sa nachádza medzi záhradami rodinných domov, je oplotený, tvorí 

súčasť záhrady rodinného domu súp.č. 163, je dlhodobo užívaný vlastníčkou  rodinného domu. 

Všetky finančné výdavky (správne poplatky a iné poplatky ) spojené s prevodom nehnuteľnosti bude znášať žiadateľ – kupujúca. 

OZ schvaľuje predaj pozemku a poveruje starostu k podpisu kúpno – predajnej zmluvy. 

Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

15. OZ prerokovalo  žiadosť o kúpu pozemku v k.ú. Zbehy od  Mariána Habaya s manželkou . 

Jedná sa o malú výmeru v predzáhradke pred rodinným domom. 

OZ schvaľuje zámer predaja pozemku – nehnuteľného majetku obce Zbehy spôsobom hodným osobitného zreteľa. 

 Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc.  PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

16. OZ prerokovalo žiadosť o kúpu pozemku v k.ú. Zbehy od Mgr. Kataríny Seneckej. 

Jedná sa o pozemok pred rodinným domom, ktorý bol daný v minulosti do užívania. 

OZ schvaľuje zámer predaja pozemku – nehnuteľného majetku obce Zbehy spôsobom hodným osobitného zreteľa. 

 Hlasovanie: za: 7 ( I.Hallo,  Ing. Macho,  M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  M.Gudába, doc.  PhDr. I.Rác, PhD.)  

                   proti: 0 

            zdržal sa: 2 ( Ing. Habiňák, A. Držíková) 

 

17. OZ prerokovalo žiadosť o zámenu pozemku Farnosť Lukáčovce  v k.ú. Andač. 

Jedná sa o pozemok, ktorý sme v minulosti odpredali Farnosti Lukáčovce a v súčasnosti sa riešiť projekt nového kostola, ktorý by 

bol umiestnený pod jestvujúcou kaplnkou.  

OZ schvaľuje zámer zámeny pozemku v k.ú. Andač , parc. reg. „C“ č. 75/3 o výmere 351m2 vo vlastníctve Rímskokatolíckej 

cirkvi Farnosť Lukáčovce za pozemok v tej istej výmere  z parcely reg. E“ č. 75/2 a p.č. 45/9 k.ú. Andač vo vlastníctve Obec 

Zbehy za účelom výstavby nového kostola v Andači.   

Geometrický plán na odčlenenie parciel dá vypracovať žiadateľ o zámenu pozemkov na vlastné náklady. 

 Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába,  doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

18. Prijatie VZN:  
Vzišla požiadavka na prijatie takéhoto VZN na základe výskytu problémov susedských sporov, aby sme mali nastavené nejaké 

pravidlá na základe ktorého by sa mali chovať zvieratá.  

Ing. Macho – k tomuto bodu nemám nič, žiadny materiál 

Hallo – mali sme ho na minulom zastupiteľstve, ale sme nemohli hlasovať 

Ing. Macho – ale teraz nemám nič, teraz to riešime, tak si to mal znovu poslať 

Fedorová – nebudeme šetriť lesy a budete musieť nanovo všetko posielať 

Ing. Macho - chov zvierat reguluje štát a my nemusíme robiť žiadne VZN 

Starosta – štát reguluje v určitej miere a od určitej hranici. Aj ja som si to myslel, pokiaľ nevznikli problémy v obci s chovom 

zvierat. Veterinárna správa sa obracia na nás, aby sme dávali stanoviská v súlade s našimi regulatívami  a my žiadne nemáme. Tak 

ja nemám na základe čoho im dať stanovisko. Chcú od nás stanoviská či môžu chovať ovce, či si môžu založiť farmu... a ja 

nemám na základe čoho dať stanovisko.  

Ing. Habiňák – nech chovajú, veď sú na dedine 

Fedorová – lenže sú tu susedia, ktorým to prekáža 

Ing. Macho – a toto VZN je v súlade s platnými zákonmi, videla ho kompetentná osoba, ktorá to vie potvrdiť? 

doc. PhDr. Rác PhD – musí byť v súlade  

starosta – vychádzali sme z existujúcich VZN  



Ing. Habiňách – všetky VZN,  ktoré niečo obmedzovali ako je chov zvierat prokurátor zmietol zo stola, tak prečo my máme robiť 

niečo také, s čím nebude spokojný prokurátor 

Starosta – ale veď ideme v rámci zákona. Vypracovali a prijali sme už veľa VZN , tak nechápem, akej kompetentnej osobe si ho 

máme dať ešte odsúhlasiť. 

Hl. kontrolórka – ja nie som taká osoba  a zo školenia viem, že obec je kompetentná prijať takéto VZN. Vec prokurátora je, ak 

naskytne sa problém , či toto VZN zruší alebo prijme. 

Hallo – takže kompetentný je starosta a my poslanci ktorí ho prijímame. Starosta mal podnety od občanov a preto sa pripravilo   

takéhoto VZN. 

Ing. Habiňák – kto bude kontrolovať, že aké množstvo je primeraný počet? To je koľko? A keď ho niekto poruší, čo sa stane? 

Starosta – my ho vyzveme na nápravu a keď nie, tak  môžeme postupovať v zmysle sankčného poriadku. Ide hlavne o to, aby bolo 

určené v akej vzdialenosti môžu byť napr. úle umiestnené od obydlia . Alebo hydina a dobytok.  

 

OZ prerokovalo Návrh  Všeobecného záväzného nariadenia č.4/2021  O podmienkach držania zvierat a ich chovu na území obce 

Zbehy a konštatuje  prijatie  Všeobecného záväzného nariadenia č.4/2021  O podmienkach držania zvierat a ich chovu na území 

obce. Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania minimálne 3/5 väčšiny prítomných poslancov.  

Hlasovanie : za :   6  ( I.Hallo, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková,   M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  

                   proti :  1 (Ing. Habiňák) 

          zdržal sa :  2 ( M.Petrík, Ing. Macho) 

 

19. Stanovenie  ceny  vody na rok  2022 . 

Starosta – pri zohľadnený všetkých údajov ako je príjem za vodu a náklady na vodu, ktoré boli zapracované do určeného vzorca 

ÚRSO Bratislava nám bola stanovená výška poplatku za spotrebu vody, ktorú by sme mali účtovať odberateľom. Vodu 

nakupujeme zo Západosl. vodárenskej spoločnosti, ktorá nám je reálne fakturovaná na základe odpočtu z  hlavného vodomera 

umiestneného pri Metre . Celá vetva je naša od tohto bodu. Začali sme riešiť aj presun celej vodárenskej sústavy pod 

Západoslovenskú vodárenskú spoločnosť, ale najväčší problém sú napojené firmy v Lužiankach, nakoľko okrem pitnej vody berú 

aj požiarnu, na čo nie je toto potrubie stavané. Východisko vidím v tom, že sa má robiť prepoj medzi Čakajovcami a Zbehami, 

kde by sa dali firmy v Lužiankach oddeliť od nášho vodovodného systému. Teraz máme cenu vody 1,07 €/m3 , ktorá nám pokryje 

iba to čo reálne pretečie cez vodomer. Všetky ďalšie náklady spojené s prevádzkou vodovodu, rozborom vody , údržbou 

vodovodu znáša obec, čo nemá byť. Sme v strate pri prevádzke vodovodu.  

Ing. Macho – za koľko nakupujeme vodu ? 

Starosta – za 1,07 € /m3  

Ing. Macho -  máme veľký rozdiel. Systém odpočtu, že si ľudia sami nahlasujú koľko spotrebovali vody? Nevieme presný stav, 

vieme len koľko sme kúpili , ale koľko sme minuli z jednotlivých odberateľských miest nevieme . Systém nahlás mi koľko chceš 

a kedy chceš je správny? 

Starosta – máme certifikované meradlá, ktoré sa chodia každých 6 rokov vymieňať. A kto nahlási špatne – menej , tak si to 

nakoniec všetko doplatí.  

Ing. Macho – ale reálne na konci roka presne nevieš koľko sa minulo vody. Máme rozdiel 11 tisíc eur. 

Starosta – občania môžu nahlásiť stav vody mailom, telefonicky a kto nemôže, že majú nejaký problém pošleme pracovníka a ten 

odpíše . A niektorí občania si nahlasujú vodu aj mesačne, aby nemali veľké poplatky pri väčšej spotrebe. Ale my všetkých 

vyzývame, ktorí nenahlasujú. A 11 tisíc rozdiel sú aj náklady  na údržbu. 

OZ schvaľuje cenu  vody na rok  2022 vo výške 1,20 €/m3 stanovenej Úradom pre reguláciu sieťových odvetví Bratislava. 

 Hlasovanie: za: 9 ( I.Hallo, Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                   proti: 0 

            zdržal sa: 0 

 

20. OZ schvaľuje Žiadosť o zmenu a doplnenie ÚPO Zbehy pána   J.Magdalíka.  

Náklady súvisiace s obstaraním zmeny a doplnenia ÚPO hradí žiadateľ  

Hlasovanie: za:  8  (  Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)      
                 proti :  0 

           zdržal sa:  1 ( I.Hallo) 

 

OZ schvaľuje Žiadosť o zmenu a doplnenie ÚPO Zbehy pani   Z.Magdalík.  

Náklady súvisiace s obstaraním zmeny a doplnenia ÚPO hradí žiadateľ . 

Hlasovanie: za:  8  (  Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)  
                 proti :  0 

           zdržal sa:  1 ( I.Hallo) 

 

OZ schvaľuje Žiadosť o zmenu a doplnenie ÚPO Zbehy pána   R.Poláčika.  

Náklady súvisiace s obstaraním zmeny a doplnenia ÚPO hradí žiadateľ . 

Hlasovanie: za: 8  (  Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)       
                 proti :  0                     zdržal sa:  1 (I.Hallo) 



OZ schvaľuje Žiadosť o zmenu a doplnenie ÚPO Zbehy pána   D.Žákoviča.  

Náklady súvisiace s obstaraním zmeny a doplnenia ÚPO bude hradiť p. Štefan Marák, nakoľko pôjde o celistvú plochu. 

Hlasovanie: za: 8  (  Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)        
                 proti :  0 

           zdržal sa:  1 ( I.Hallo) 

 

OZ schvaľuje prípravu  :  Zmeny a  doplnky č.1 Územného plánu obce Zbehy. 

Budeme musieť urobiť zmluvy so žiadateľmi, ktorí podali o zmenu ÚPO . O všetkom Vás budem informovať. 

Hlasovanie : za : 8  (  Ing. Habiňák, Ing. Macho, A.Držíková, M. Fedorová, V. Fusková, M.Petrík,  

                                M.Gudába, doc. PhDr. I.Rác, PhD.)       
                   proti :  0 

          zdržal sa :  1 ( I.Hallo)  

 

21. Diskusia 

Rác- prosím predsedov komisií aby predložili na Obecný úrad súpis vykonaných komisií 

Petrík – bude sa konať nejaké koncoročné posedenie ? 

Fedorová – ako máme postupovať ak sa po dedine pohybuje túlavý pes 

Starosta – treba nahlásiť na obecný úrad a my máme zazmluvneného lekára na odchyt zvierat 

Fedorová – na cintoríne treba poopilovať spodné konáre na stromoch, lebo zasahujú do chodníka 

Ing. Habiňák – cena obce Zbehy mohla byť najskôr prekonzultovaná na komisii, schválené na zastupiteľstve a potom slávnostne 

odovzdané . Výška 200,- eur je malá na toľké zásluhy. Mohla byť vyššia.  Ďalej pred kultúrnym domom na Andači kto rozhodol 

zasypať ten kanál? Autobusové zástavky nie sú umývané, sú zašpinené. Multifunkčné ihrisko si zaslúži výmenu povrchu, 

pripravuje sa rozpočet treba to zahrnúť. Po skončení sčítania obyvateľov bolo povedané, že sa bude pokračovať s pomenovávaním 

ulíc.  

Starosta – budeme v tom pokračovať 

Fusková – na vedľajšom ihrisku sa mala zrušiť motokrosová dráha a ešte stále zemina nie je odvezená a chodia tam jazdiť 

Starosta – urgoval som p. Vanku 

Ing. Habiňák – pozvánku na zasadnutie OZ zverejňovať na webovej stránke obce v aktualitách nie len pri zastupiteľstve 

Fedorová – potrebujem doplniť inventár do kultúrneho domu na kapacitu 80 ľudí 

Lauko – chcem sa spýtať, kedy dostanem odpoveď na listy, ktoré som adresoval niektorým poslancom a poslal na OÚ dňa 

28.4.2021. Obec je povinná sa starať o budovy vo svojom vlastníctve. Treba opraviť základné veci: opraviť vedenie elektriny, 

toalety, kúrenie . Stretnime sa na mieste a dajme nápady čo skôr opraviť a treba to už opraviť. Chodí tam veľa detí - futbalisti, 

rodičia detí a musíme sa hanbiť ako to vyzerá. 

Hallo – opraviť výmole na ceste , pohrabať lístie aj pred hádzanárskym ihriskom  

 

 

 

Zapisovateľ: G.Billová 

 

Návrhová komisia :    Alena Držíková 

 

                                     Mário Petrík 

 

                                    

V Zbehoch dňa   15.11.2021                                                             Ing. Adam Žákovič 

                                                                                                                   starosta obce          

 

 

 


